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Zápisnica zo 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Orávke 
konaného 04.10.2016 

 
   Starosta  privítal poslancov a navrhol  nasledovná program. 

1. Otvorenie 
2. Doplnenie bodov rokovania 
3. Daň  a poplatky  
4. Aktivácie 
5. Správa o projektoch  
6. AUDIT 
7. Roľnícka spol.Bottovo– Kŕmny stôl 
8. Dotácia z VUC  
9. Dotácia z MF SR  
10. Zmena rozpočtu 2016 
11. Vyhodnotenie akcií v júli a v auguste  
12. Rôzne  a/Divadlo + Mikuláš 

                           b/ silvester 
13. Záver 
 

1.  Otvorenie 
     Starosta privítal poslankyne a poslancov. Zasadnutie sa koná v uvedenom 
čase a hodine z dôvodu, že z osobitných dôvodov sa nedalo konať do konca 
septembra ako  bol schválený  harmonogram zasadnutí. Nakoľko zasadnutie 
30.06.2016 bolo počas dňa, starosta zhodnotil, že poslanci sú doma a dá sa  
zasadať aj počas dňa. Starosta chcel, aby  boli  zúčastnený všetci poslanci 
rozhodol o zasadnutí ako sa udialo. Privítal zástupcov občanov. Občania sa 
ozvali, že bolo vyhlásené mimoriadne rýchlo a v čase neobvyklom. Starosta  dal 
schváliť body rokovania. 

1.              Daň  a poplatky  
2. Aktivácie 
3. Správa o projektoch  
4. AUDIT 
5. Roľnícka spol. Bottovo– Kŕmny stôl 
6. Dotácia z VÚC  
7. Dotácia z MF SR  
8. Zmena rozpočtu 2016 
9. Vyhodnotenie akcií v júli a v auguste  
10. Rôzne  a/Divadlo + Mikuláš 

                           b/Silvester 
11.  Záver 

 
   Hlasovanie:     Za : 5                       Zdržal sa  : 0                           Proti : 0    
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1.  Dane a poplatky. 
 
Dane  a poplatky  sú vyberané priebežne, ako od občanov tak  aj od 
podnikateľov.  

 
    

2. Aktivácie. 
 
  Starosta podal správu  o momentálnom stave aktivačných pracovníkov v obci. 
Od 1.10.2016 ostáva na aktiváciách cez ÚPSVaR  na § 12  6 ľudí s toho jedna 
pracuje v inej obci. Na § 10 t. j. 32 - 40 hodín  jedna pracovníčka. Udržuje sa 
hlavne poriadok v obci a práce súvisiace s udržiavaním poriadku, bude hrabanie 
lístia, a odhŕňanie snehu. 
 

3. Správa o projektoch  
 
   Vyhodnotenie podaných projektov na výzvy boli zatiaľ pozastavené, tvoria sa 
nové hodnotiace  komisie na ministerstvách po voľbách. Zaevidovaná na PPA je 
výzva  na kamerový systém v obci. K projektu  na rekonštrukciu budovy bývalej 
ZS, len toľko, že zatiaľ sa čaká na novú výzvu do ktorej sa projekt prihlási. 
K termínu sa nechcem vyjadrovať, nakoľko to nezáleží od nás. 
 

4. AUDIT 
 
  Starosta prečítal kompletnú správu od audítorky. Poslanci zobrali na vedomie 
správu a hlasovali o schválení: 
 
Hlasovanie:     Za : 5                       Zdržal sa  : 0                           Proti : 0    
 
 

5. Roľnícka spol. Bottovo– Kŕmny stôl 
 

  Od zasadnutia konaného 30.6.2016, kedy starosta informoval o krokoch pri 
realizácii uvedenej akcie. Starosta  nadviazal na uvedený dátum a pokračoval  
v správe. Dňa 18.07.2016 bol dovezení  mladí  hovädzí dobytok na farmu 
v Orávke. Na čo bol starosta upozornený občanmi. Starosta  zaslal list 
predsedovi predstavenstva Roľníckej spoločnosti a. s. Bottovo na zaujatie 
stanoviska 19.07.2016.  Dňa 27.07.2016 obec dostala odpoveď, že spoločnosť  
Roľnícka spol. a. s.  Bottovo bude chovať do počtu 99. ks, s tým že odstúpi od 
pôvodného zámeru, ktorý prejednával Okresný úrad Odbor  životné prostredie 
v Rim. Sobote hodnotenie EIA.  Dňa  25.07. 2016 obec Orávka  prijala sťažnosť 
od občana M. Horvátha, na užívanie stavby bez kolaudačného rozhodnutia. 
Obec v ďalšom postupe požiadala  o Štátny stavebný dozor na uvedenej stavbe. 
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Na ŠSD bol poverený pracovník spoločného stavebného úradu p, Štefan Csank. 
Obec mu poskytla všetky potrebné doklady ku stavbám v Orávke. Uvedený 
pracovník začal konať v uvedenej veci. Vyzval na doplnenie dokladov  k dátumu 
30.10.2016.  Dňa 5.8.2016 bol starosta na vypočúvaní na polícii v Rimavskej Seči 
v uvedenej veci na základe podania trestného oznámenia na polícii v R. Seči  od 
občana R. Molnára. K uvedenému bodu sa chceli vyjadriť aj prítomný občania. 
Na čo im starosta dal slovo. Robert Molnár oslovil poslancov z otázkou, či vôbec 
poslanci vedia čo sa koná v uvedenej veci, či sú informovaný a aké stanovisko 
oni zaujímajú k uvedenej stavbe a k farme. Za poslancov sa vyjadrila p. V. 
Sekerášová, ktorá povedala, že vedia o všetkých krokoch čo sa podnikajú. 
Prebiehala diskusia o tom ako  nedodržuje RS Bottovo zákony, keď  boli 
stanovené vyjadrenia od dotknutých orgánov. Starosta podotkol, že nevie sa 
vyjadrovať k RS Bottovo, obec musí postupovať v súčinnosti s dotknutými 
orgánmi. Starosta navrhol opäť verejný hovor k uvedenej téme , na ktorí pozve  
zástupcu Roľníckej spoločnosti a. s. Bottovo a to v 45. týždni, načo p. R. Molnár 
podotkol , že uvedenú schôdzu treba hlásiť aj obecným rozhlasom, nakoľko 
niektorý občania, ktorí nechodia do dediny nevedeli o schôdzi.  
 
 

6. Dotácia z VUC  
  
Dotácia  z VÚC v sume 780.-€ bola použitá na letné akcie, ako aj na volejbalový 
turnaj, tak aj na zemiakové slávnosti. Hradilo sa  zabezpečenia vystúpenia, tak 
na nákup reklamných predmetov, ako aj  program. 
 

7. Dotácia z MF SR  
 
Starosta  vypracoval žiadosť na dotáciu z MF SR.  Podarilo sa opätovne uspieť 
a obec dostala dotáciu  v sume 7000.-€ na výmenu časti svietidiel v obci.Bližšia 
špecifikácia bude  závisieť od ponúk. 
 

8. Vyhodnotenie akcií v júli a v auguste  
 
   Volejbalový turnaj prebehol úspešne. Obec na záujem hrať uvedený šport 
zriadila druhé ihrisko na tráve, aby turnaj sa urýchlil. Večer bolo vystúpenie 
rockových kapiel. 
    Stolnotenisový turnaj a varenie prebehlo úspešne. Zúčastnilo sa 6. družstiev 
vo varení, ktorí sa postarali o vynikajúce jedlá. Okrem domácich družstiev, 
prišlo družstvo z Rimavskej Seči a z Rim. Soboty. Stolný tenis bol rozdelený muži 
do dvoch skupín, ženy do jednej skupiny a jednu skupinu tvorili deti. Večer  bol 
kultúrny program. Výťažok 400.- € z podujatia bol vložený na účet obce 
a použije sa na doplnenie kuchyne, jej výbavy. 
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   Po priebehu diskusie poslanci navrhli kúpu termo hrncov a kúpu nového 
drezu. 
 

9. Zmena rozpočtu 2016 
 
   Starosta prednáša návrh na zmenu rozpočtu na rok 2016 na základe 
podkladov pracovníčky a kontrolórky. Návrh na zmenu rozpočtu  bol pripravený  
z dôvodu, že počas roka  boli použité finančné prostriedky s ktorými sa pri 
tvorbe rozpočtu nepočítalo. Jedná sa  o : 
 BR 

 dohody o VP pre práce a to VO / V /, 

 Projektová dokumentácia na KD pre Seniorov / budovu bývalej školy/ V/, 

  Spracovanie PHSR, / V / 

 AUDIT, / V / 

 DSS, / V / 

 Projekt pre výzvu na kamerový systém, / V / 

 Voľby / P + V / 

 Verejné osvetlenie /P + V /  
 KR  

 navýšenie sumy na Opravu strešnej krytiny , / V / 
 

 Uvedený výdaj je krytý z prebytku roku 2015, ako aj s financií z roku 2016. 
 Po prehodnotení a prečítaní  súm starosta dal hlasovať o zmene rozpočtu. 
/ príloha k zápisnici/ 
 
Hlasovanie:     Za : 5                       Zdržal sa  : 0                           Proti : 0    
 

10. Rôzne  
 

 a/Divadlo + Mikuláš 
   
     Starosta na základe plnenia plánu akcií dal návrh na ktorom sa pred tým 
dohodol s poslancami a to, aby sme pokračovali v Mikuláši tak ako 
predchádzajúci rok, s tým že starosta zabezpečí kultúrny program . Privítanie 
Mikuláša by malo byť 04.12. 2016. Poukážky pre dôchodcov navrhol, aby ostali 
ako predchádzajúci rok. 
 
Hlasovanie:     Za : 5                       Zdržal sa  : 0                           Proti : 0    
 
 b/ silvester 
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  Starosta oslovil poslancov o zabezpečenie Silvestra. Poslanci dali návrh na 
zrušenie oslavy Silvestra 2016.  Po diskusii sa tento bod nechal na prejednanie 
na najbližšie zasadnutie OZ. 
 
 
Po skončení jednania bodov nastala diskusie k aktuálnym témam, príprava 
budúco ročných osláv obce a to 95. rokov príchodu občanov na toto územie.  

 
16.Záver. 

 
 Starosta požiadal zapisovateľku aby predniesla návrh na Uznesenie s prijatými 
bodmi a následne dal starosta o tom  dal hlasovať : 
 
 Hlasovanie:     Za : 5                       Zdržal sa  : 0                           Proti :  0 
 
   Na záver starosta sa poďakoval poslankyniam ako aj poslancom za účasť na 
zasadnutí, za ich prístup k zabezpečovaní obecných akcií. Vyzdvihol rýchle 
vybavenie a zaujatie stanovísk pri rýchlom rozhodovaní z dôvodu aktívnej účasti 
poslancov a poslankýň aj mimo zasadnutí OZ.  
  Zápisnica obsahuje päť strán. 
 
 
Zapísala : Lýdia Lichancová                   ...................................... 
 
 
 
Overovateľ:  Igor  Lach                           ...................................... 
 
 
 


